



# 世界中医药学会联合会

World Federation of Chinese Medicine Societies

## 贺 信

欣闻“第十一届巴西中医大会暨第二届巴西中医学院国际大会”将于2022年4月25日至5月1日在线召开，世界中医药学会联合会表示热烈祝贺！

世界中医药学会联合会（以下简称：世界中联）是总部设在中国北京的国际性学术组织，与世界卫生组织建立了正式工作关系，获得联合国经社理事会“特别咨商地位”，是联合国教科文组织非物质文化遗产保护咨询机构。巴西中医学院是世界中联的会员，多年以来，学院在学术传播、科学研究、教育教学等方面取得了重要成绩，并积极发挥区域性影响，努力推进南美洲地区中医药事业的发展，积极推动巴西中医药立法。

因新冠疫情原因，本届大会将采用线上会议模式，将有来自15个国家和地区的80位中医药专家为大会作学术报告。大会组委会主席海金斯先生是世界中联主席团执委，我们相信，在海金斯院长的带领下，在巴西中医学院的支持下，本届大会一定能够成为时效性强、覆盖面广、影响力大的学术盛会！

巴西中医药大会已成功举办十年，成为南美地区最具影响力的医学会议之一。衷心希望与会者能够在大会期间分享研究进展和抗疫经验，凝聚共识，加强合作，推动中医药学术交流，为中医药惠及全球民众健康做出更大贡献。

祝大会圆满成功！



世界中医药学会联合会

2022年3月10日

地址：北京市朝阳区小营路19号财富嘉园A座505# 邮编：100101

Add: Room 505, Building A, Wealth Garden, NO.19 Xiao Ying Street, Chaoyang District, Beijing, P.R. China 100101  
Tel: 86-10-58650036 / 0042 Fax: 86-10-58650041 / 0043 http:// www.wfcms.org E-mail:wfcms.zhbg@gmail.com





世界中医药学会联合会

World Federation of Chinese Medicine Societies

**Official Supporting Letter from  
World Federation of Chinese Medicine Societies to  
XI Brazilian Congress of Chinese Medicine &  
II International College of Faculdade EBRAMEC**

We're sincerely happy to know that the XI Brazilian Congress of Chinese Medicine & II International Congress of Faculdade EBRAMEC will be held virtual online from April 25th to May 1st 2022. This letter is to officially announce the support of World Federation of Chinese Medicine Societies to the Conference. Congratulations.

World Federation of Chinese Medicine Societies (WFCMS), headquarter in Beijing China, is an international academic organization with official working relation to the World Health Organization, holds the Special Consultative Status with ECOSOC of UN, also the Consultative Body of UNESCO. The Brazilian School of Chinese Medicine (巴西中医学院 bāxī zhōngyī xuéyuàn, EBRAMEC) is the member of WFCMS, represented by its president Reginaldo de Carvalho Silva Filho (海金斯), with all its effort to promote and disseminate Acupuncture and Chinese Medicine theory and practice in Brazil.

This will a fully online Congress in order to keep safety measures during the pandemic situation and that there will be 80 different presentations, with speakers from more than 15 different parts of World. We sincerely hope that the XI Brazilian Congress of Chinese Medicine and II International College of Faculdade EBRAMEC shall help to establish the legal regulation and the standardization of Acupuncture and Chinese Medicine training in Brazil, and help to improve the level of proficiency and competence of practitioners and the quality of Chinese Medicine clinical practice in Brazil.

Dr. Reginaldo de Carvalho Silva Filho, the president of the organizing committee of the Congress, is the Executive Member of the WFCMS Presidium. We believe that, supported by Dr. Reginaldo and the EBRAMEC, the Congress will be successful. We are sure that all participants will fulfill their expectations and return home after 7 days of intense informative important lectures with more knowledge and possibilities for treating their own patients.

**World Federation of Chinese Medicine Societies**

**Date: March 10, 2022**



地址: 北京市朝阳区小营路 19 号财富嘉园 A 座 505# 邮编: 100101

Add: Room 505, Building A, Wealth Garden, NO.19 Xiao Ying Street, Chaoyang District, Beijing, P.R. China 100101  
Tel: 86-10-58650036 / 0042 Fax: 86-10-58650041 / 0043 http:// www.wfcms.org E-mail:wfcms.zhbg@gmail.com